



GlobeTrotter 2.0 - Powered by LaCie Mobile Hard Drive

Travel a lot? Choose GlobeTrotter 2.0!

Why choose GlobeTrotter 2.0?

- because it's **INNOVATIVE**: Mandriva Linux is pre-installed on an ultra compact hard drive...it's two products in one!
- because it's **HANDY**: you can take it everywhere, you can transform any desktop into yours, you can connect it via USB to any PC!
- because it's **SAFE**: it doesn't make any changes on the host computer!

... Freedom is a choice!

Services included :

- 30 days of **Web support**
- A month of **Mandriva Club** membership
- A month of **Mandriva Online** membership

Contents and Main Features

- LaCie hard drive designed by F.A. Porsche, 40 GB or 80 GB bootable, host-powered USB Mobile Hard Drive
- Mandriva Linux Limited Edition 2005 distribution bootable CD (for computers that cannot boot directly from USB)
- Booklet explaining how to use the GlobeTrotter 2.0 features
- Electronic manual explaining how to use your Mandriva Linux desktop
- Automatic hardware detection*
- Initial configuration (language, keyboard, administrator password, user accounts)
- Storage of hardware profiles (including recognition of 'known' systems previously used with the GlobeTrotter drive)

System backup

Recovery of initial software packages from a backup partition in case of system corruption

Storage

- 2 solutions:
 - **40Gb** hard drive with **12.4Gb** available **for user files** and 12.4GB readable from MS Windows® and Mac OS
 - **80 Gb** hard drive with **33,1Gb** available **for user files** and 33,1Gb readable from MS Windows® and Mac OS
- Fast data transfer rates with USB2

* Most hardware configurations are supported

Linux is a registered trademark of Linus Torvalds. The Mandriva logo is a trademark of Mandrakesoft S.A. All other trademarks and tradenames are properties of their respective owners. **FPGTR102**



Hard Drive: .65X3X5 in. - 6.35 oz.

Mandriva Linux system

With Mandriva Linux Limited Edition 2005, GlobeTrotter 2.0 will give you the **simplicity** and **reliability** of the **Mandriva Linux system**, along with a wide assortment of software, including:

→ Office

- OpenOffice.org office suite 1.1.4 - fully compatible with Microsoft® Office documents
- Commercial applications Adobe Acrobat® Reader®7, Real Player™ and Flash™Player

→ Internet

- Integrated personal information suites Kontact and Evolution
- Mozilla Firefox 1.0.2 and Konqueror web browsers

→ Multimedia

- Totem – a full-featured multimedia player
- The Gimp – image manipulation software
- K3B – for burning CDs

→ Development tools

- Kdevelop – a full-featured and easy-to-use Integrated Development Environment
- GCC – the GNU Compiler Collection
- Commercial applications such as J2SDK 1.4, J2RE

LaCie Mobile Hard Drive:

State-of-the-art design and impressive performance

With a twelve-year history of innovation in the competitive field of storage devices, LaCie has teamed up with Porsche Design GmbH to produce a stunning new model which features state-of-the-art design and awesome performance.



GlobeTrotter 2.0 - Powered by LaCie Mobile Hard Drive

Toujours en déplacement ! Adoptez GlobeTrotter 2.0!

GlobeTrotter, découvrez un produit...

- **INNOVANT** : La distribution Mandriva Linux est préinstallée sur un disque dur externe ultra compact, un produit deux en un !
- **PRATIQUE** : vous pouvez l'emmener partout, chaque poste de travail devient vôtre, branchez le sur le port USB de n'importe quel PC !
- **FIABLE** : Il s'utilise sans risque pour les postes hôtes !

... la liberté : un choix !

Les services offerts :

- 30 jours de **support web**
- 1 mois d'abonnement au **Mandriva Club**
- 1 mois d'abonnement à **Mandriva Online**



Disque dur : 17 X 76 X 129 mm - 180 g

Contenus et Fonctionnalités principales :

- Disque dur externe LACIE (Design by F.A. Porsche), démarré et alimenté par USB, en 40 Go ou 80 Go
- Distribution Mandriva Linux Limited Edition 2005
- Livret vous expliquant comment utiliser les fonctionnalités de GlobeTrotter 2.0
- Manuel électronique vous expliquant comment utiliser votre poste de travail Mandriva Linux
- Si le BIOS ne gère pas le démarrage en USB, utilisation du CD d'amorçage
- Détection automatique du matériel*
- Configuration initiale (langue, clavier, mot de passe administrateur, comptes utilisateurs)
- Sauvegarde du profil matériel de chaque ordinateur (reconnaissance d'un matériel « déjà rencontré »)

Restauration du système

Restauration des paquetages initiaux à partir d'une partition de sauvegarde en cas de corruption du système

Stockage

- 2 possibilités :
 - Disque dur de **40Go** avec **12.4Go** disponibles **pour les fichiers utilisateurs** ainsi que 12.4Go lisibles depuis MS Windows® et Mac OS
 - Disque dur de **80Go** avec **33,1Go** disponibles **pour les fichiers utilisateurs** ainsi que 33,1Go lisibles depuis MS Windows® et Mac OS.
- Connexion très rapide par USB2

* La plupart des matériels sont supportés

Linux est une marque déposée par Linus Torvalds. Le logo Mandriva est une marque déposée de Mandrakesoft S.A. Toutes les autres marques et dénominations commerciales sont la propriété de leurs propriétaires respectifs.

FPGTR102

Système Mandriva Linux

Avec la Mandriva Linux Limited Edition 2005, GlobeTrotter 2.0 vous fera profiter de la **simplicité** et la **robustesse** du **système Mandriva Linux** associées à la richesse de l'offre logicielle, comprenant entre autres :

→ Bureautique

- Suite bureautique OpenOffice.org 1.1.4, compatible avec des documents Microsoft® Office
- Logiciels commerciaux : Adobe Acrobat® Reader®7, Real Player™ et Flash™Player, et plus encore !

→ Internet

- Gestionnaires d'informations personnelles Contact et Evolution
- Navigateurs Web Mozilla Firefox 1.0.2 et Konqueror

→ Multimédia

- Totem, lecteur multimédia
- The Gimp, logiciel de retouches d'images
- K3b, pour graver vos CD

→ Outils de développement

- Kdevelop, un environnement de Développement Intégré performant et facile d'utilisation
- GCC, le compilateur du projet GNU
- Applications commerciales comme J2SDK 1.4™ et J2RE™

LaCie Mobile Hard Drive: un design high-tech et des performances impressionnantes

Fort de douze ans d'innovation dans le monde des périphériques de stockage, la société LaCie s'est associée pour ce nouveau modèle à l'agence Porsche Design GmbH. Le résultat en est ce petit bolide ultra performant et très robuste, bénéficiant d'un design résolument contemporain.

Mandriva Linux, la distribution linux la plus facile d'utilisation !